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OBČINA METLIKA 
OBČINSKI SVET 
 
Številka: 013-3/2014 
Metlika:  18. 11. 2014 
 
 

Z   A   P   I   S   N   I   K 
 
 
2. redne seje Občinskega sveta Občine Metlika, ki je bila dne 13. novembra 2014, ob 18. uri 
v prostorih sejne sobe Občine Metlika. 
 
Sejo je sklical Darko Zevnik, župan Občine Metlika, ki je sejo tudi vodil. 
 
Župan je na začetku pozdravil prisotne članice in člane občinskega sveta ter sodelavce iz 
občinske uprave. 
 
 

Ad/1 
 

Župan Občine Metlika je povedal, da seji prisostvuje vseh 19 članov in članic občinskega 
sveta, in sicer Barbara Vraničar, Bojan Krajačič, Maja Štubljar, Andrej Videtič, Antonio 
Agustin Kostelec, Martina Legan Janžekovič, Jože Cajnar, Vesna Žist, Ilija Šajatović, Duška 
Vlašič, Anton Gašperič, mag. Igor Vajda, Jože Zupanič, Maja Pegam, Željka Janjac, Boris 
Govednik, Anica Kopinič, Martin Videtič in Željko Hudorovac. 
 
 
Seji so prisostvovali tudi: 
- mag. Mirjana Adlešič, direktorica občinske uprave, 
- Irena Švajger, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti ter okolje in prostor, 
- Vesna Malešič, vodja Oddelka za finance, družbene dejavnosti in pravno splošne zadeve,  
- Jasna Brus Rožman, višja svetovalka za pravno premoženjske zadeve, 
- Duška Brnčić, svetovalka za splošne in kadrovske zadeve, 
- Darja Hrastar, svetovalka za področje delovanja krajevnih skupnosti, 
- Mateja Simonič, višja svetovalka za družbene dejavnosti, 
- Dušan Brodarič, komandir Policijske postaje Metlika – ob obravnavi 4. točke dnevnega  
  reda, 
- Alenka Mežnaršič, predsednica Komisije za priznanja – ob obravnavi 5. točke dnevnega  
  reda, 
- Anton Gerkšič, član Komisije za priznanja za delo na področju športa – ob obravnavi 6.  
  točke dnevnega reda, 
- Andreja Milavec, Belokranjec, 
- Verica Marušič, TV Novo mesto Vaš kanal. 
 
 
Župan je v sprejem predlagal dnevni red, ki so ga člani občinskega sveta prejeli z vabilom. 
 
Razprave ni bilo in soglasno je bil sprejet naslednji  
 
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti na seji, določitev dnevnega reda seje in imenovanje  
    overiteljev zapisnika 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 1. redne – konstitutivne seje z dne 23. 10. 2014  
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3. Poročilo o realizaciji proračuna Občine Metlika za obdobje januar – junij 2014 
4. Varnostna problematika na območju občine Metlika v letu 2013 
5. Sklep o dobitnikih priznanj Občine Metlika v letu 2014 
6. Sklep o dobitnikih priznanj za delo na področju športa v občini Metlika v letu 2014 
7. Kadrovske zadeve 
8. Pobude in odgovori na vprašanja članov občinskega sveta 
 
 
Župan je za overitelja zapisnika predlagal Jožeta Zupaniča in Majo Štubljar. 
 
Za predlog je glasovalo 19 članov občinskega sveta in za overitelja zapisnika sta bila 
imenovana Jože Zupanič in Maja Štubljar.  
 
 

Ad/2 
 
Župan je dal v razpravo zapisnik 1. redne - konstitutivne seje z dne 23. 10. 2014. 
 
Razprave o zapisniku ni bilo in sprejet je bil naslednji  
 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika sprejme zapisnik 1. redne - konstitutivne seje z dne 
23. 10. 2014.  

       
Za sprejem sklepa je glasovalo 19 članov občinskega sveta. 
 
 

Ad/3 
 
Vesna Malešič je predstavila poročilo o realizaciji proračuna Občine Metlika za prvo polletje 
leta 2014. Povedala je, da je bil proračun za leto 2014 sprejet decembra 2013 in proračunsko 
leto se je pričelo brez začasnega financiranja. Zaradi določenih sprememb, do katerih je 
prišlo med letom, je bil v mesecu juniju obravnavan prvi rebalans proračuna. Malešičeva je 
povedala, da realizacija prvega polletja pomeni realizirane prihodke in odhodke od 1. 
januarja do 30. junija. Realizacija na strani prihodkov je v prvem polletju znašala 31 %, na 
strani odhodkov pa 24 %. Povedala je, da so pri polletnem poročilu na področju investicij 
izkazani odhodki pri naslednjih večjih investicijah: trajnostna oskrba prebivalstva s pitno 
vodo, izgradnja dislocirane enote Doma starejših občanov Metlika, izgradnja kanalizacije in 
čistilne naprave v Bušinji vasi ter energetska sanacija Zdravstvenega doma Metlika. 
Malešičeva je pojasnila, da realizacija proračuna v polletnem poročilu pri investicijskih 
odhodkih pomeni dejansko opravljena dela na terenu do konca meseca aprila, pri projektu 
kohezije, pa opravljena dela do konca meseca marca. Povedala je tudi, da je v tem trenutku 
realizacija že višja, in sicer na strani prihodkov v višini 53 %, na strani odhodkov pa v višini 
48 %. 
 
Ilija Šajatović je vprašal, ali se ob tej točki lahko razpravlja le o vsebini polletnega poročila ali 
tudi o posameznih pogodbah, ki so vezane na proračun. 
 
Župan je povedal, da se pri tej točki razpravlja le o poročilu. Vprašanja o posameznih 
pogodbah pa se lahko postavijo pod točko pobude in vprašanja članov občinskega sveta. 
 
Druge razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji  
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S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika potrjuje poročilo o izvrševanju proračuna Občine 

Metlika v prvem polletju leta 2014.  
 

Za sprejem sklepa je glasovalo 19 članov občinskega sveta. 
 
 

Ad/4 
 

Dušan Brodarič, komandir Policijske postaje Metlika, je uvodoma povedal, da so v gradivu 
navedeni podatki za leto 2013, izpostavil pa je le najpomembnejše. Povedal je, da so v letu 
2013 obravnavali 208 kaznivih dejanj, kar je 14 % manj kot leto prej. Največji delež na 
področju kaznivih dejanj predstavlja premoženjska kriminaliteta. Na področju gospodarske 
kriminalitete je bilo v letu 2013 obravnavanih 59 kaznivih dejanj, na področju mladoletniške 
kriminalitete pa 8 kaznivih dejanj. Dušan Brodarič je povedal, da so na področju javnega 
reda in miru v letu 2013 obravnavali 246 kršitev, kar je za 6,8 % manj kot v letu 2012. Na 
področju cestnega prometa je bilo v letu 2013 obravnavanih 1900 kršitev, kar je za 12 % več 
kot v letu 2012. Obravnavanih je bilo 54 prometnih nesreč, v katerih ni bilo smrtnih žrtev, 22 
oseb pa je utrpelo lahke telesne poškodbe. V sklopu mejnih zadev in tujcev je bilo v letu 
2013 obravnavanih 37 kršitev. Ob koncu je komandir Policijske postaja Metlika povedal, da 
so pozvali Občino, da poda določene predloge prioritetnih nalog pri zagotavljanju varnosti, ki 
jih bodo vključili v letni načrt za leto 2015. Opozoril je tudi na kazniva dejanja, ki se dogajajo 
v zadnjem času, in sicer se pojavljajo številni vlomi in tatvine. Apeliral je na prisotne, da svoje 
sokrajane o tem obvestijo. Povedal je tudi, kako ravnati v primeru, ko pride do takšnega 
primera.   
   
Mag. Igor Vajda je predlagal, da se tovrstno poročilo v prihodnje pripravi prej, kot sredi leta. 
Zanimala ga je ocena kaznivih dejanj v primerjavi z ostalimi občinami, torej ali je to neko 
povprečje oz. ali je stanje zaskrbljujoče. Vprašal je, kakšno je sodelovanje s sosvetom za 
preventivo ter sodelovanje z redarsko službo. 
 
Dušan Brodarič je povedal, da bodo prihodnje leto poročilo pripravili prej. Glede 
premoženjske kriminalitete je povedal, da ne gre vedno za vlome, ampak so tu vključene tudi 
npr. odtujitve telefonov in manjše tatvine. Povedal je, da je varnost v Metliki nadpovprečna in 
je drugje več tovrstnih kaznivih dejanj. Gospod Brodarič je povedal, da dobro sodelujejo z 
redarsko službo, nedavno so imeli tudi sestanek. V bodoče planirajo tudi skupni poostren 
nadzor.  Tudi sodelovanje s svetom za preventivo poteka dobro, sam je tudi član tega sveta. 
Povedal je, da obravnavajo vse pobude, ki jih prejmejo. 
 
Druge razprave ni bilo in sprejet je bil naslednji 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme informacijo o varnostni problematiki na 

območju Občine Metlika v letu 2013.  
 

Za sprejem sklepa je glasovalo 19 članov občinskega sveta. 
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Ad/5 
 

Alenka Mežnaršič, predsednica Komisije za priznanja, je podala pojasnila k točki. Povedala 
je, da se je komisija sestala na seji dne 13. oktobra 2014. Prisotnih je bilo šest članov 
komisije. Člani komisije so se soglasno odločili, da predlagajo občinskemu svetu, da se 
plakete Občine Metlika v letu 2014 podelijo Gorazdu Prhnetu, Juliju Rakarju in Jožetu Klepcu 
ter da naziv častnega občana Občine Metlika v letu 2014 prejme Jože Mozetič. Podrobne 
obrazložitve posameznih predlogov so podane v gradivu, zato jih predsednica komisije ni 
brala. Alenka Mežnaršič je prisotnim članom občinskega sveta ter županu čestitala ob 
izvolitvi in jim zaželela medsebojnega razumevanja in spoštovanja.  
 
Vesna Žist je povedala, da pričakuje, da bo glasovanje potekalo na temelju lastne presoje in 
ne iz nekih prijateljskih vezi, na podlagi političnega sodelovanja ali kaj podobnega. Apelirala 
je na prisotne člane občinskega sveta ter na odbor za družbene dejavnosti, da se na 
področju podeljevanja priznanj občine nekaj spremeni, saj če bomo nadaljevali v tem tempu, 
bo kmalu vsak drugi občan imel naziv častni občan, kar pa zadevo razvrednoti. Nekatere 
občine častnega občana izbirajo na vsaka štiri leta, sama pa je predlagala, da se ga izbere, 
ko se za to pojavi potreba. Žistova je podala predlog, da bi o predlogih morala odločati 
komisija, ki bi bila dovolj strokovna. Izpostavila je tudi to, da je med posamezniki velik 
razkorak med tem, kaj razumemo pod besedo »častno«. Povedala je, da če bomo 
podeljevali takšne nazive ljudem, ki ne sodijo v to kategorijo redkih izbrancev, potem tudi 
sami nismo častni. Žistova je bila mnenja, da je potrebno pogledati širšo sliko in kriterije 
nekoliko zvišati. 
 
Antonio Agustin Kostelec je povedal, da iz predloga za imenovanje častnega občana Občine 
Metlika v letu 2014 izhaja, da se je Jože Mozetič upokojil kot ravnatelj OŠ Metlika že leta 
2003, kar ni točno. Povedal je, da sam ne ve kaj je razlog za to domnevno napako. V 
nadaljevanju je podal povzetek iz revizijskega poročila Osnovne šole Metlika za leto 2007, 
kjer je bilo med drugim navedeno, da izvajanje dejavnosti financiranja, s sredstvi iz lokalne 
skupnosti, ni bilo v skladu s porabo sredstev po namenih, za katere so bila pridobljena. Podal 
je tudi povzetek revizijskega poročila Osnovne šole Metlika za leto 2009, kjer so bile 
navedene določene nepravilnosti pri javnem naročanju. Gospod Kostelec je navedel 
nepravilnosti, ki so bile navedene v poročilu ter povedal, da ima celotno revizijsko poročilo 34 
strani in je na vpogled na Občini, če koga zanima bolj podrobno. Povedal je, da je iz 
revizijskih poročil  razvidno, da ne gre samo za sum nezakonitih dejanj, ampak gre za 
odkritje dejstev. Po mnenju gospoda Kostelca je očitno, da je utemeljitev predloga za 
imenovanje Jožeta Mozetiča za častnega občana izrazito pristranska, saj prikazuje samo 
eno plat njegovega ravnanja. Povedal je, da se moramo vprašati, če je možno in sprejemljivo 
podeliti to imenovanje nekomu, ki je tako izrazito in dolgotrajno kršil zakone in raznorazne 
predpise. Člane občinskega sveta je pozval, da, ko bodo glasovali o predlogu, pomislijo, 
kakšno sporočilo bodo poslali metliški mladini s potrditvijo tega predloga ter kakšno sporočilo 
bodo poslali dobro obveščeni širši javnosti o integriteti članov tega občinskega sveta.   
 
Barbara Vraničar je zapustila sejo.  
 
Boris Govednik je povedal, da verjame, da ljudje lahko v službi naredijo tudi kakšno napako 
in da včasih kdo dela tudi za svoje privatne interese. Povedal je, da je Jože Mozetič za svoje 
dolgoletno delo dobil državno odlikovanje za najboljšega ravnatelja v metliški šoli. Bil je 
mnenja, da je potrebno podpreti nekoga, ki je za Metliko naredil nekaj dobrega. Vsak ima 
svoje mnenje, vendar ko ocenjujemo druge, se moramo vprašati tudi, kaj smo sami naredili 
dobrega. Gospod Govednik se je strinjal z navedbami Vesne Žist, da bi morali biti kriteriji za 
pridobitev naziva častnega občana drugačni. 
 
Anton Gašperič je povedal, da mu je ta razprava všeč. Tudi sam je mnenja, da bi morali 
stvari okoli tega že enkrat razčistiti. Povedal je, da vsak za delo v službi dobi plačo, za 



5 
 

prispevek v krvodajalstvu se dobi priznanje Rdečega križa, za prispevek v gasilstvu se dobi 
priznanje Gasilske zveze in podobno. Če pa nekdo poleg svojega dela naredi še nekaj več, 
so tu priznanja, ki jih prejme za neplačana, humanitarna in druga plemenita dejanja. Gospod 
Gašperič je povedal, da govori na splošno in ne za konkreten primer. Povedal je, da smo v 
Metliki v preteklosti dajali priznanja za opravljanje službenih dolžnosti, kar ni sprejemljivo. Po 
njegovem mnenju naj bi častni občan bil človek, ki predstavlja svojo občino zunaj njenih 
meja, vsaj v Sloveniji. To naj bi bila neka ugledna osebnost, ki jo večina ljudi spoštuje. To, da 
nekdo nekaj podari določenemu društvu, še ne pomeni, da je lahko častni občan.    
 
Župan je povedal, da so predlogi o spremembi kriterijev ali vsaj časovnice podeljevanja 
naziva častnega občana, zelo smiselni. Podal je predlog, da se, ko se bosta spreminjala 
statut in poslovnik, spremeni tudi pravilnik o podeljevanju priznanj občine.  
 
Po razpravi je župan predlagal v sprejem naslednja sklepa 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se za častnega občana Občine 

Metlika imenuje Jože Mozetič. 
 
Za sprejem sklepa so glasovali 4 člani občinskega sveta, 11 članov občinskega sveta je 
bilo proti in sklep ni dobil potrebne večine. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plakete Občine Metlika v letu 

2014 podelijo 
- Prhne Gorazdu 
- Rakar Juliju 
- Klepec Jožetu 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

 
 

Ad/6 
 
Anton Gerkšič, član Komisije za podeljevanje priznanj in plaket za delo na področju športa je 
podal pojasnila k sklepu o dobitnikih športnih priznanj v letu 2014. Povedal je, da se je 
komisija sestala na seji, dne 7. oktobra 2014. Komisija je ugotovila, da sta na razpis prispeli 
dve pravočasni prijavi, in sicer prijava Športnega društva Nogometni klub Kolpa in Športnega 
društva Grabrovec. Za dobitnika plakete je bilo predlagano Športno društvo Nogometni klub 
Kolpa, za dobitnika priznanja pa Martin Kramarič. Komisija je soglasno potrdila oba predloga 
in jih predlagala v sprejem občinskemu svetu.  
 
Razprave ni bilo in sprejeta sta bila naslednja sklepa 

 
S   K   L   E   P: 

 
• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se plaketa za delo na področju 

športa v občini Metlika v letu 2014 podeli Športnemu društvu Nogometni klub 
Kolpa. 
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Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

S   K   L   E   P: 
 

• Občinski svet Občine Metlika sprejme sklep, da se priznanje za delo na področju 
športa v občini Metlika v letu 2014 podeli Kramarič Martinu. 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 
 

 
Ad/7 

 
Pojasnila h kadrovskim zadevam je podal Jože Cajnar, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. Povedal je, da je gradivu priložen zapisnik 1. seje komisije, 
iz katerega je tudi razvidno, katere zadeve so obravnavali. Tako so, med drugim izbrali 
predsednika in podpredsednika komisije, sprejeli pa so tudi sklep o določitvi plače župana. 
Obravnavali so tudi predlog o imenovanju članov odborov, komisij in svetov. Člani komisije 
so se strinjali, da morajo funkcije zavzeti kompetentni ljudje in po razpravi je bil sprejet 
predlagan predlog, ki je predložen tudi v gradivu. Gospod Cajnar je povedal, da v predlogu 
manjka le še en predlog za člana nadzornega odbora, saj je bilo na seji komisije 
dogovorjeno, da do seje občinskega sveta predlog poda Nova Slovenija – Krščanski 
demokrati. 
 
Antonio Agustin Kostelec je povedal, da za manjkajočega člana Nadzornega odbora Občine 
Metlika predlaga gospo Anito Golobič Prosenjak, kot predstavnico stranke NSi Nova 
Slovenija – Krščanski demokrati. Povedal je, da ne bo presenečen, če se bo ponovil prizor iz 
prve seje občinskega sveta, ko se bo nekdo od članov občinskega sveta spomnil, da bi v ta 
odbor predlagal nekoga drugega. Antonio Agustin Kostelec je povedal, da upa, da se vsi 
zavedajo da 8. Božja zapoved prepoveduje krivo pričevanje, krivo prisego in laž, katere teža 
se meri v skladu z resnico, ki jo laž popači oz. v skladu z nameni tistega, ki jo zagreši. Zato je 
predlagal, da se skozi ta mandat vsi držijo tega pravila. 
 
Po razpravi so bili sprejeti naslednji sklepi 
 

S   K   L   E   P: 
 

• Kot člani Odbora za gospodarstvo, finance in premoženje se razrešijo: 
mag. Igor Vajda 
Stanislav Križ 
Milan Kremesec 
Jože Cajnar 
Marjan Kamenšek 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Odbora za gospodarstvo, finance in premoženje se imenujejo: 

Damjan Sever 
mag. Igor Vajda 
Jože Cajnar 
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Stanislav Križ 
Željka Janjac 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Kot člani Odbora za urejanje prostora in komunalo se razrešijo: 

Anton Draginc  
Janko Bračika st.  
Anton Bezenšek 
Jože Matekovič 
Anton Muc 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Odbora za urejanje prostora in komunalo se imenujejo: 

Bojan Krajačič 
Vesna Žist 
Anton Draginc 
Anton Bezenšek 
Martin Videtič 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Kot člani Odbora za družbene dejavnosti se razrešijo: 

Barbara Vraničar 
Anton Gašperič 
Željka Janjac 
Jože Pezdirc  
Vladimira Škof 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Odbora za družbene dejavnosti se imenujejo: 

Andrej Videtič 
Duška Vlašič 
Boris Govednik 
Jože Pezdirc 
Alenka Tomašič 



8 
 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Kot člani Odbora za kmetijstvo se razrešijo: 

Jožef Prus 
Martina Legan Janžekovič  
Anton Muc 
Božidar Bajuk 
Anica Kopinič 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Odbora za kmetijstvo se imenujejo: 

Janko Bračika 
Jože Zupanič 
Martina Legan Janžekovič 
Jožef Prus 
Martin Videtič 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Kot člani Komisije za statut in poslovnik se razrešijo: 

Milan Vajda 
Barbara Vraničar 
Branko Matkovič 
Milan Kremesec 
Martina Legan Janžekovič 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Komisije za statut in poslovnik se imenujejo: 

Maja Štubljar 
Duška Vlašič 
Maja Pegam 
Franc Renko 
Gregor Jevšček 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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S   K   L   E   P: 
 
• Kot člani Nadzornega odbora Občine Metlika se razrešijo: 

Tone Brajkovec 
Franc Renko 
Anton Tomc 
Vinko Pavlinac 
Anton Krašovec 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Nadzornega odbora Občine Metlika se imenujejo: 

Anton Krašovec 
Darija Vlah 
Tone Brajkovec 
Mojca Nastav 
Anita Golobič Prosenjak 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Kot člani Nadzornega sveta Komunale Metlika d.o.o. se razrešijo: 

mag. Igor Vajda 
Bojan Krajačič 
Martin Črnugelj  
Anton Černič 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Nadzornega sveta Komunale Metlika d.o.o. se imenujejo: 

Nevenka Kremesec 
Ilija Šajatović 
mag. Igor Vajda 
Milan Kremesec 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Kot članica Sveta Center za socialno delo Metlika se kot predstavnica lokalne 

skupnosti razreši: 
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Mirjam Bezek Jakše 
 

Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 
----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za članico Sveta Center za socialno delo Metlika se kot predstavnica lokalne 

skupnosti imenuje: 
Ivanka Grahek 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Kot člani Sveta javnega zavoda Belokranjski muzej Metlika se razrešijo: 

Vida Plut 
Anton Bezenšek 
Anton Černič 
Zvonko Rus 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Za člane Sveta javnega zavoda Belokranjski muzej Metlika se imenujejo: 

Janko Bračika 
Vesna Žist 
Nikola Ladika 
Matjaž Rus 
 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

S   K   L   E   P: 
 
• Članom Sveta javnega zavoda Osnovna šola Podzemelj s e zaradi uskladitve 

trajanja mandata z ostalimi predstavniki Sveta, man dat podaljša do 
februarja 2016, in sicer naslednjim članom: 
Jože Zupanič 
Alenka Muc 
Bernardka Štrucelj 

 
Za sprejem sklepa je glasovalo 18 članov občinskega sveta. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Ad/8 
 

Jože Cajnar je povedal, da je izredno pomembno, kdo je v komisiji, ki izbira in predlaga člane 
komisij in odborov. Povedal je, da se strinja z navedbami Vesne Žist in Antona Gašperiča 
glede izbire častnih občanov in tudi sam je mnenja, da bi morali bolj razdelati kriterije za 
dodelitev plakete in naziva častni občan.   
 
Ilija Šajatović je povedal, da bi želel na vpogled pogodbo za kmečko tržnico oz. poročilo kaj 
pogodba vsebuje, kakšne so obveznosti in podobno. Prosil je tudi za pogodbo o vsakoletnem 
barvanju črt na občinskih cestah. 
 
Župan je povedal, da bomo obe pogodbi posredovali do naslednje seje. Povedal je tudi, da 
izvajalce izbiramo na podlagi ponudb, kar pomeni da vedno izberemo najugodnejšega, ki pa 
ni vedno tudi najkakovostnejši.   
 
Anton Gašperič je povedal, da se je pred dobrim letom veliko govorilo o revitalizaciji 
belokranjskih steljnikov. Za to je bil namenjen tudi evropski denar, in sicer okoli 30.000 ali 
40.000 evrov. Želel je, da se do naslednje seje pripravi poročilo, kaj je bilo s tem denarjem 
narejenega oz. kako se program izvršuje, saj naj bi, po takratnih informacijah, tam potekale 
najrazličnejše aktivnosti. Vprašal je tudi, če se pobira turistična taksa, koliko je je bilo 
pobrane za leto 2014 in kam je ta denar namenjen. Anton Gašperič je povedal, da je bil 
nedavno sprejet pravilnik o turističnih vodnikih in vprašal je, ali se to uresničuje. Vprašal je, 
ali imajo avtobusi, ki prihajajo v Belo krajino, domače vodnike. Poleg tega je povedal, da je 
na Občini zaposlen svetovalec za kmetijstvo in turizem in vprašal je, kaj konkretno je bilo v 
tej službi in v Turistično informacijskem centru narejenega na turističnem področju. Vprašal 
je, kako je turistični center v Metliki organiziran, ali se enači s turističnim društvom oziroma 
ali je združevalec vseh uporabnikov turističnih storitev, kar naj bi tudi bil. Glede Vinske 
vigredi je Anton Gašperič vprašal, koliko denarja gre za to iz občinskega proračuna ter kako 
je ta denar porabljen. Bil je mnenja, da pri Vinski vigredi financiramo pet ali šest 
vinogradnikov, ki imajo tam prostor za prodajo vin. Predlagal je, da se na tem področju 
naredijo določene spremembe.   
 
Župan je povedal, da bomo pripravili odgovore. Povedal je, da pri Vinski vigredi tudi 
vinogradniki prispevajo določena sredstva, in sicer več, kot prispeva Občina. 
 
Mag. Igor Vajda je prosil, da se do prihodnje seje pripravi poročilo glede baznih postaj, in 
sicer, da se predstavi navedena problematika ter da se prikaže v kateri smeri potekajo 
rešitve. Po navedbah mag. Vajde v časopisih piše, da naj program Pokolpja ne bi dajal 
ustreznih rezultatov. Pojavljajo se informacije, da bi ta sredstva v državnem proračunu ukinili, 
zato je prosil za poročilo kako je s tem. V kolikor postavke v prihodnjem proračunu več ne 
bo, je potrebno aktivirati Območno razvojno partnerstvo, kontaktirati pristojno ministrstvo in 
poiskati rešitve. Mag. Igor Vajda je povedal, da tudi pri postavki 3. razvojne osi sredstva v 
letu 2015 niso predvidena, zato je predlagal, da se tudi o tem pripravi poročilo. Predlagal je, 
da se apelira na pristojna ministrstva ter da se pristojne ministre in predsednika vlade povabi 
v Belo krajino, da se sami prepričajo o dejanskem stanju. Apeliral je tudi na predstavnike 
stranke SMC, da skušajo po svojih močeh pomagati, da to ne obtiči.  
 
Župan je povedal, da smo neuradne informacije glede Pokolpja dobili pred dvema dnevoma. 
O njih so razpravljali tudi na sestanku županj in župana belokranjskih občin. V prihodnjem 
tednu je sklicana tiskovna konferenca na to temo. Na sestanku je bil sprejet sklep, da se 
zahteva obisk predsednika vlade, da se stvari razčistijo.   
 
Duška Vlašič je imela vprašanje glede postavke prejetih sredstev iz EU. V prvi polovici leta 
namreč ni nobene realizacije in vprašala je, na katere projekte se je Občina prijavila in katera 
sredstva še pričakujemo. Pri vzpodbujanju inovacijske dejavnosti je za enkrat realizacija nič 
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in vprašala je, za kaj so bila sredstva v višini 11.500 EUR predvidena. Vprašala je tudi, kaj je 
mišljeno pri sofinanciranju točke VEM.  
 
Župan je povedal, da je nekaj od tega zdaj že realizirano. Pri inovacijski dejavnosti pride do 
realizacije v drugi polovici leta, evropska sredstva pa so vezana na kohezijo. Župan je 
povedal, da bomo podrobne odgovore posredovali do naslednje seje.   
 
Martina Legan Janžekovič je vprašala, kako je s sanacijo škode po septembrskih neurjih. 
Eden izmed sklepov zadnjega sestava občinskega sveta je bila tudi odobritev določenih 
sredstev iz rezervnega sklada za sanacije in vprašala je, ali bodo ta sredstva zadostovala. 
Vprašala je, ali je evidentiranje škode zaključeno ali še traja in če da, do kdaj. Vprašala je 
tudi, predvidoma do kdaj bodo zaključene sanacije mostov in ostalega. 
 
Župan je povedal, da je most proti Železnikom že saniran, odprto je še vprašanje mejnega 
prehoda na Rakovcu. Poročilo bomo posredovali do prihodnje seje.  
 
Jože Cajnar se je dotaknil delovanja TIC-a. Povedal je, da si mora danes plačo vsak 
zaslužiti. Zanimalo ga je, koliko denarja za financiranje TIC-a je javnega in koliko denarja 
zaslužijo sami. Izpostavil je velik obisk pohoda po poteh soseske zidanice Drašiči, ki je 
organiziran z minimalnimi sredstvi, razne prireditve na gradu pa so včasih same sebi namen. 
Konkretno ga zanimajo tudi potni stroški zaposlenih na TIC-u. Kar se tiče Vinske vigredi je 
prav, da se dajo članom občinskega sveta podatki koliko plača posamezen najemnik za 
stojnico in koliko da kdo sponzorskih sredstev.  
 
Anton Gašperič je povedal, da prireditve na grajskem dvorišču niso same sebi namen. Vsako 
leto je namreč tam nekaj tisoč obiskovalcev. Izpostavil pa je to, da Metličani ne hodijo na 
tovrstne prireditve. Povedal je, da ni prav, da se prireditev za občinski praznik ne udeležujejo 
člani občinskega sveta, občinski uslužbenci in tudi na drugih prireditvah ni videti javnih 
delavcev, ki so tudi državni uslužbenci. Ne zdi se mu prav, da nekaterih ni prav nikjer, razen 
na službenem področju, kar je tudi slika določenega odnosa do občine in kraja v katerem 
živimo. 
 
Jože Cajnar je povedal, da je pod prireditve na grajskem dvorišču mislil na prireditve, ki so 
namenjene promociji turizma.   
 
Župan je povedal, da ne moremo enačiti prireditev v Metliki, s prireditvami, kot je pohod po 
poteh soseske zidanice v Drašičih. Udeleženci pohoda plačajo tudi določeno startnino, kar 
skupno predstavlja tudi določena sredstva.  
 
Anica Kopinič je povedala, da društvo Pridi zvečer na grad dela prostovoljno in za to delo ni 
nihče plačan. Prireditve pa se financirajo z vstopnino, delno iz proračuna in s sponzorji.   
 
Boris Govednik je imel vprašanje glede postavke za svetovalne storitve. Prosil je, da se 
poimensko navede, kdo je tukaj vštet. 
 
Vesna Malešič je povedala, da realizacija na tej postavki vključuje svetovalne storitve, med 
katerimi je nekaj odvetniških storitev. Postavka vključuje tudi stroške priprave DIP-ov za 
prijave na razpise in stroške pri postopkih zadolževanja, kjer je potrebno pri najemu kredita 
nad 500.000 EUR imeti zunanjega svetovalca za pripravo finančne in pravne analize. 
Malešičeva je povedala, da gre za zunanje izvajalce in da bodo do prihodnje seje prejeli tudi 
poimenski seznam.   
 
 
 
 



13 
 

Drugih pobud in vprašanj ni bilo in župan je sejo zaključil ob 19.45 uri. 
 
 
                     Darko Zevnik 
                                                                                      župan Občine Metlika  
 
 
 

             Overitelja zapisnika 
 
           Jože Zupanič  
 
 
           Maja Štubljar 
 
 
 


